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زير نظر: علي کياني موحد

هفت هنر

يکي از هنرمندان وبازيگران جوان عرصه نمايش و سينما گلاره عباسي است.   متولد تير ماه سال 1362 و فارغ التحصيل  
    رش��ته ي معماري از دانش��گاه هنر تهران و از دانش آموختگان کلاس هاي بازيگري امين تارخ ...از س��ال 1387کارحرفه اي 
خود را آغاز کرد و در فيلم هاي شيار 143»واشيا در آينه به شما نزديکترند« به کارگرداني نرگس آبيار ايفاي نقش کرد.او 
جزء بازيگراني است که ميانه خوبي با تمام رسانه ها وخبرنگاران داردوزماني که  با او براي تهيه ي اين  گفت وگو تماس گرفتم 

ديدارش رفتم  با برخورد صميمي و دوستانه ي او مواجه شدم و به تمام سوالاتم با صبر وحوصله خاص خود پاسخ داد. 

گفتگوي اختصاصي با گلاره عباسي

گفتگو: دنيا عباسي کسبي
عکس: دريا صابونيها  پدرم

بزرگترين منتقد من است

زيادي روي نس��ل من گذاشت. نسلي که نه سن و سال 
و تجربه اش اجازه تحليل  داد ه و نه کسي برايش مسائل 
را بدرس��تي توضيح مي داد و نه مي دانس��ت چه اتفاقي 
براي��ش مي افتد، فقط ترس و ف��رار و نگراني بود و فکر 
مي کرد لابد زندگي همين اس��ت، چون جور ديگري از 
زندگي را نديده بود. بعد که بزرگتر ش��دم کنجکاوي و 
گاهي خشم و گاهي دلسوزي به احترام تبديل شد و من 
خودم را سراپا مديون کساني ديدم که در دوران کودکي 
من خودش��ان را به آب و آتش زدند و سينه هايش��ان را 
سپر گلوله هايي کردند که خاک و خانه ها و باورهاي ما 
را نشانه گرفته بود، فهميدم آرامش خانواده من تاواني 
اس��ت که خانواده همس��ايه ام داده که عزيزش��ان را از 
دس��ت داده اند و حالا مسير ش��يار 143 که باعث شد 
من به شناختي برسم که فقط سر تعظيم جلوي مادران 
ش��هدا فرود بياورم. خوش به حال مادران شهدا که اين 

قدر ايمانشان حسادت برانگيز است. 
٭به نظر شماجاي چه قصه ها و چه قهرمان هايي در 

اين سينما هنوز خالي مانده است؟
٭٭   شايد پيوند بيشتر سينما و کتاب، حلقه گمشده 
اين سينماس��ت. در پاس��خ دقيق تر به سوال شما اشاره 
مي کنم به حضور مريلا زارعي در فيلم ׳׳ش��يار 143׳׳ و 
بازي درخش��ان و فوق العاده اي که از خود نشان داد. او 
بار ديگر به يادمان آورد که بازيگرهاي زن نيز همچنان 
مي توانند در عرصه بين المللي بدرخشند، حتي با نقش 
يك زن روس��تايي و س��اده ايراني. نرگس آبيار نيز نگاه 
ظري��ف و دقيق��ي به ادبي��ات و س��ينما دارد و اين نگاه 
متفاوت و زنانه اش اس��ت که او را از ديگر كارگردان ها 

متفاوت مي كند. 
٭ش��ما در جاي��ي گفت��ه بودي��د اينك��ه مي توانيد 
عكس العم��ل مخاط��ب را بلافاصل��ه بع��د از پخش از 
كارت��ان بگيري��د برايتان خيلي جالب اس��ت وآيااين 

مسئله روي كيفيت كارتان تأثير مي گذارد؟
٭٭به نظرم اگر خلاف اين موضوع فكر ش��ود شما 
بايد تعجب كنيد. وقتي ش��ما كاري را مي س��ازيد و در 

٭بازيگري را چطور فرا گرفتيد، چطوري به دنياي 
آن قدم گذاشتيد و...؟

٭٭ب��ا كلاس ه��اي بازيگري امين ت��ارخ.  حضور 
آقاي تارخ در مس��ير كاري من بس��يار موث��ر بود و از 
طريق ايشان توانستم وارد فضاي حرفه اي بشوم. اولين 
تجربه جدي من كه باعث ش��د مخاطب مرا بشناسد و 
به يادش بماند، س��ريال ׳׳درچش��م باد׳׳ به كارگرداني 
آقاي جعفري جوزاني است. در اين مجموعه نقش خيلي 
خوبي داش��تم به نام فاطمه و حدود دو س��ال به صورت 

پراكنده برسر صحنه آن حاضر شدم.
٭در حال حاضر فيلم ش��يار143 را در حال اکران 

داريد. دليل موفقيت اين فيلم را چه مي دانيد؟ 
٭٭شيار 143 به چند دليل فيلم بسيار موفقي است؛ 
هم به لحاظ س��ينمايي، هم به لحاظ اجتماعي و مفهومي 
و ه��م در عرص��ه بين المللي. خدا را ش��کر که اين فيلم 
بس��يار ديده ش��ده و فيلم موفقي شد.ارتباط و همکاري 
و دوس��تي من ب��ا نرگس آبي��ار و تهيه کننده هاي فيلم 
آقايان قاس��مي و پورمحمدي به فيل��م اول خانم آبيار 
برمي گردد. بنابراين با قصه ها و سليقه خانم آبيار آشنا 
بودم و نگاه زنانه و صادقانه اش را دوس��ت دارم. وقتي 
اولين بار فيلمنامه ش��يار 143 را خواندم، آن را لطيف 

و صادقانه ديدم. 
٭تا قبل از خواندن فيلمنامه چقدر با مادران شهيد 

نشست و برخاست داشتيد؟  
٭٭جنگ هش��ت س��اله تحميلي، 
تاريخ کشور من است. اين جنگي 
بود ک��ه ما نمي خواس��تيم و 
ب��راي دفاع ت��اوان زيادي 
ه��م پرداخ��ت کردي��م. 
م��ن متولد س��ال 1362 
هس��تم و جنگ تاثيرات 

زم��ان كمي ه��م پخش مي كنيد ناخ��ودآگاه به فضاي 
روز جامعه نزديك تر هس��تيد و ب��راي ارتقاي كارتان 
از آنها بيش��تر الهام مي گيرد از طرفي نقدهاي مثبت و 
منفي كه از كار مي ش��ود تأثير عيني خودش را هم روي 
كار خواهد داش��ت و به نوع��ي باعث ارتقاي كليت كار 
مي شود چون در آن لحظه هدف عوامل اين خواهد بود 
كه نظر مخاطب را جلب كنند و خودش��ان را با علايق 
آنها همسو كنند. به همين خاطر هر وقت در سريال هاي 
مناس��بتي حض��ور پيدا مي كنم ح��س مي كنم به مردم 
نزديك ترم و همين همنفس بودن باعث مي شود مدام 
خودم را رتوش كنم و س��عي داش��ته باشم كار بهتري را 

ارائه دهم.
٭ب��ا وجود كارنامه هن��ري پر باري ك��ه داريد اما 

چندان پر كار نيستيد. علت اين موضوع چيست؟
٭٭ش��ايد به اين خاطر اس��ت كه اولويت هاي من 
ب��راي كار كردن تا حد زيادي متفاوت اس��ت. دغدغه 
اصلي من اين است كه مردم كارهايم را دوست داشته 
باش��ند و از عهده ايفاي نقش هايم خوب برآيم. حتي به 
همي��ن دلي��ل اگر زماني هم دو كار خ��وب با هم به من 
پيشنهاد شود فقط يكي را قبول مي كنم چون ممكن است 
كيفيت ديگري پايين بيايد. معتقدم ش��ما اگر كاري را 
خوب ارائه دهيد به مراتب بهتر از آن است كه چند كار 

را به شكل همزمان و بدون كيفيت ارائه دهيد. 
٭ت��رس از كليش��ه ي ش��دن موضوعي اس��ت كه 
بسياري از بازيگران با آن در ارتباط هستند اين موضوع 

در مورد شما هم وجود دارد؟ 
٭٭اين موضوعي است كه بالاخره هر بازيگري به 
آن فكر مي كند اما خب نمي توان اين نكته را هم ناديده 
گرفت كه كليش��ه شدن معمولاً براي يك بازيگر، پس 
از چندين س��ال كار كردن اتفاق مي افتد. من هنوز فكر 
مي كنم تعداد كارهايي كه بازي كردم و ديده شده است، 
به آن اندازه نيست كه بازي ام را تحت شعاع قرار دهد 
و كليش��ه اي شوم، بازيگر بايد نقش هاي متفاوتي را ايفا 
كند، البته به اين هم معتقدم كه حتي نقش هاي مش��ابه 


